
  

Zápis z 28. zasedání Zastupitelstva obce Tatrovice konaného dne   

12. 12. 2023 od 18:00 hodin v zasedací místnosti Obecního úřadu 

Tatrovice 

 

Přítomni: Tvrdík, Schönbauer, Přibyl, Kuržeja, Pezl Marek, Pezl Roman 

 

Omluveni: Pinc 

 

1) Zahájení 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Tatrovice bylo zahájeno v 18:00 hodin starostou 

obce Michalem Tvrdíkem (dále jen předsedající). 

Předsedající přivítal všechny přítomné na zasedání zastupitelstva obce, které bylo 

svoláno v souladu se zákonem č. 128/2001 Sb., o obcích, ve znění pozdějších 

předpisů (dále jen „zákon o obcích“). 

Informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích, tedy údaj o místě, době a 

navrženém programu připravovaného zasedání zastupitelstva, byla zveřejněna 

na úřední desce obce dne 3. 12. 2023, tedy v souladu se zmíněným paragrafem 

zákona o obcích. Současně byla zveřejněna na elektronické úřední desce.  

Předsedající konstatoval, že podle prezenční listiny je přítomno 6 členů 

zastupitelstva a zastupitelstvo je tedy, dle ustanovení § 92 odst. 3 zákona o 

obcích, usnášeníschopné.  

 

 



2) Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele   

 

Předsedající určil ověřovateli zápisu pana Martina Kuržeju a pana Karla Přibyla a 

zapisovatelem jednání pana Jiřího Schönbauera. 

3) Schválení programu jednání 

Předsedající dal před hlasováním možnost přítomným vyjádřit se k návrhu programu jednání.  

Zastupitel Roman Pezl navrhl zařadit do programu jednání tyto body: 

- Odstranění nebezpečného odpadu z pozemku p. č. 313/3, k. ú. Křemenitá 
- Návrh na směnu pozemku p. č. 313/3, k. ú. Křemenitá za část pozemku p. č. 945/21, k. 

ú. Tatrovice  

Předsedajícím byl dán návrh z hlasování vyjmout bod o „odstranění nebezpečného odpadu 
z pozemku p. č. 313/3, k. ú. Křemenitá“  a tento zařadit do různého a o bodu „směna 
pozemku p. č. 313/3, k. ú. Křemenitá za část pozemku p. č. 945/21, k. ú. Tatrovice“ dal 
hlasovat. 

Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje zařazení bodu „směna pozemku p. č. 313/3, k. ú. 
Křemenitá za část pozemku p. č. 945/21, k. ú. Tatrovice“. 
 
Výsledek hlasování:  PRO ………2……  PROTI …………4…….. ZDRŽEL SE………0………. 

Usnesení nebylo schváleno. OZ 28/23/312 

 

 

 

 

 

 

 



Předsedající předložil program zasedání a nechal o něm hlasovat. 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Tatrovice hlasuje o schválení programu 28. jednání 
Zastupitelstva obce Tatrovice v následujícím znění: 

Návrh programu zasedání: 

1)   Zahájení zasedání Zastupitelstva obce Tatrovice 

2)   Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele 

3)   Schválení programu jednání 

4)   Ověření zápisu z minulého zasedání ze dne 25. 10. 2023 

5)   Schválení zápisu z jednání finančního výboru  

6)   Návrh střednědobého výhledu rozpočtu obce Tatrovice na roky 2025 a 2026 

7)   Návrh rozpočtu obce Tatrovice na rok 2024 

8)   Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za odkládání komunálního odpadu 

9)   Schválení zápisu z jednání kontrolního výboru 

10) Zápis komise pro sociální věci, kulturu a sport 

11) Zpráva z dílčího přezkoumání hospodaření za rok 2023 

12) Rozpočtové opatření č. 7/2023 

13) Plán inventur 

14) Různé 

Výsledek hlasování:  PRO ……6………  PROTI ………0……….. ZDRŽEL SE………0………. 

Usnesení bylo schváleno. OZ 28/23/313 

 

 

 

 

 

 

 



4) Ověření zápisu z minulého zasedání ze dne 25. 10. 2023 

 

Předsedající vyzval ověřovatele zápisu Karla Přibyla a Martina Kuržeju k vyjádření, 

zda byl zápis v pořádku. 

Karel Přibyl a Martin Kuržeja konstatovali, že byl zápis v pořádku.    

Toto stvrdili svými podpisy dne 1. 11. 2023. 

Zastupitel Roman Pezl vznesl námitku, že v zápisu jednání k bodu č. 5 byla 

uvedena záruka 36 měsíců a na zasedání bylo dohodnuto 60 měsíců a že nebyla 

zastupitelům do dvou dnů předložena sonda podloží cesty. Na to mu 

předsedající namítl, že 36 měsíců je správně a sonda podloží je součástí 

smlouvy, do které může kdykoliv nahlédnout. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



5) Schválení zápisu z jednání finančního výboru 

Předsedající předložil zápis z jednání finančního výboru, který se sešel 22. 11. 

2023 a zabýval návrhem střednědobého výhledu rozpočtu obce Tatrovice na 

roky 2025 a 2026 a návrhem rozpočtu obce Tatrovice na rok 2024. 

Výbor se sešel v plném počtu a k uvedeným návrhům nemá námitek a doporučil 

oba návrhy schválit. 

Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje zápis z jednání finančního výboru ze dne 22. 11. 
2023. 
 
Výsledek hlasování:  PRO ……4………  PROTI ………0……….. ZDRŽEL SE………2………. 

Usnesení bylo schváleno. OZ 27/23/314 

 

 

 

 

6) Návrh střednědobého výhledu rozpočtu obce Tatrovice na roky 2025 a 2026 

Předsedající vyzval zastupitele k diskuzi na téma „návrh střednědobého výhledu 

rozpočtu obce Tatrovice na roky 2025 a 2026“, který obdrželi do svých e-mailů. 

Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce projednalo návrh střednědobého výhledu rozpočtu a 
schvaluje střednědobý výhled rozpočtu obce Tatrovice na roky 2025 a 2026. 
 
Výsledek hlasování:  PRO ……6………  PROTI ………0……….. ZDRŽEL SE………0………. 

Usnesení bylo schváleno. OZ 28/23/315 

 

 

 

 



7) Návrh rozpočtu obce Tatrovice na rok 2024 

Předsedající vyzval zastupitele k diskuzi na téma „návrh rozpočtu obce Tatrovice 

na rok 2024“, který obdrželi do svých e-mailů. 

Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce projednalo návrh rozpočtu a schvaluje rozpočet obce 
Tatrovice na rok 2024 jako vyrovnaný s příjmy ve výši 4 500 000,- Kč a výdaji 
4 500 000,- Kč. 
 
Výsledek hlasování:  PRO ……4………  PROTI ………1……….. ZDRŽEL SE………1………. 

Usnesení bylo schváleno. OZ 28/23/316 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



8) Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za odkládání komunálního 

odpadu. 

Předsedající představil novou obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku za 

odkládání komunálního odpadu. 

Konstatoval, že nová vyhláška je spravedlivější vůči občanům a osobám 

v objektech určených k rekreaci. Zároveň poznamenal, že ještě zhruba třetina 

občanů neodevzdala dotazníky k novým vývozům a u těch, kteří neodevzdají, se 

nahlásí maximální možný vývoz při stejné kapacitě, kterou měli dosud. 

Předsedající vyzval přítomné k diskusi a předal slovo zástupci tatrovických chatařů. Ten 

hovořil hlavně o ještě platné vyhlášce a o její nesmyslnosti vůči majitelům chat a dožadoval se 

odpuštění poplatku, vyplývajícího z této vyhlášky. Načež předsedající vyzval zastupitele 

Romana Pezla, dnes již bývalého místostarostu a starostu, aby mu vysvětlil, proč nebyla 

těmto majitelům z vyhlášky udělena výjimka a proč mají tento poplatek platit a proč poplatek 

nevybíral již v minulém roce, když se tak domáhal jeho vybírání. 

Zastupitel Roman Pezl vysvětlil, že v období, kdy byla vyhláška vytvořena, výjimky udělit nešly 

a že jim tento poplatek odpustil, protože neměl vyřešeno technické řešení a toto chtěl 

připravit v tomto roce a dále se obhajoval tím, že v období vzniku byl Covid a proto se neměl 

s kým poradit, proto vybral pouze jednu možnost vybírání poplatku a to na osobu, protože 

jiné nebyly možné.   

Předsedající panu Romanovi Pezlovi ukázal metodiku z 1. 1. 2021, kde bylo možno vybrat ze 

čtyř variant tři vhodné pro obec Tatrovice a zeptal se, proč není ve vyhlášce uvedeno 

odpuštění poplatku a tím pádem je odpuštění neplatné.  

Poté předal slovo jedné občance Tatrovic. Ta novému vedení vyčítala, že mohlo vyhlášku už 

dávno změnit, když umělo tak rychle vytvořit vyhlášku o nočním klidu. Předsedající jí vysvětlil, 

že vyhláška o komunálním odpadu má platnost do konce roku a v jeho průběhu do ní nelze 

zasahovat. 

Poté byla diskuse předsedajícím ukončena a dal o obecně závazné vyhlášce o místním 

poplatku za odkládání komunálního odpadu hlasovat.               

Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje Obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku 

za odkládání komunálního odpadu s platností od 1. 1. 2024 

 
 
Výsledek hlasování:  PRO ………6……  PROTI ………0……….. ZDRŽEL SE……0…………. 

Usnesení bylo schváleno. OZ 28/23/317 



9) Schválení zápisu z jednání kontrolního výboru 

Předsedající předložil zápis z jednání kontrolního výboru, který se sešel 10. 12. 

2023 a provedl kontrolu plateb za komunální odpad a kontrolu všech položek 

opravy části silnice p. č. 519 v k. ú. Křemenitá.  

Výbor se sešel v plném počtu a při kontrole zjistil, že za komunální odpad má 

nedoplatek ještě 57 majitelů nemovitostí. K opravě cesty na Křemenitou 

neshledal žádné chyby. 

Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje zápis z jednání kontrolního výboru ze dne 10. 12. 
2023. 
 
Výsledek hlasování:  PRO ……6………  PROTI ………0……….. ZDRŽEL SE………0………. 

Usnesení bylo schváleno. OZ 28/23/318 

 

 

10) Zápis komise pro sociální věci, kulturu a sport 

Předsedající předložil zápis z jednání komise a současně konstatoval, že akce za 

rok 2023 se velmi povedly a pochválil celou komisi za její výbornou činnost a 

spolupráci.   

Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí zápis komise pro sociální věci, kulturu a 

sport. 

Usnesení bylo schváleno. OZ 28/23/319 

 

 

 

 

 

 



11) Zpráva z dílčího přezkoumání hospodaření za rok 2023 

Předsedající informoval o auditu, který proběhl 23. 8. 2023 a přečetl chyby, 

jakých se předchozí vedení obce dopustilo.  

Po přihlášení jednoho občana mu byla položena otázka, v jaké kategorii závažnosti jsou chyby, 

které byly auditem předloženy.  

Předsedající odpověděl, že v kategorii závažnosti C. 

Přihlášený občan na to řekl, že za jeho vedení nikdy tak závažné hodnocení nedostal. 

Na to předsedající odpověděl, že on také ne a namítl, že na konci roku 2022 ještě nebyl 

starostou. 

  

Návrh na usnesení: 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu z dílčího přezkoumání 

hospodaření za rok 2023. 

Usnesení bylo schváleno. OZ 28/23/320 

 

 

12) Rozpočtové opatření č.7/2023 

 

1. Nákup rozmetadla na sůl 16990 Kč 

2. Revize elektro 18513 Kč 

3. Příjem úroků z termínovaného účtu 26000 Kč 

4. Změny objemu a přesuny mezi paragrafy a položkami 

 

 
Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 7/2023. 
 
Výsledek hlasování:  PRO ……6………  PROTI ………0……….. ZDRŽEL SE………0………. 

Usnesení bylo schváleno. OZ 28/23/321 



13) Plán inventur na rok 2023 

Předsedající předložil plán inventur za rok 2023. 

 
Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje plán inventur na rok 2023. 

 
Výsledek hlasování:  PRO ……6………  PROTI ………0……….. ZDRŽEL SE……0…………. 

Usnesení bylo schváleno. OZ 27/23/322 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



14) Různé 
 

- Předsedající informoval o plánované rekonstrukci místního hřiště.  
- Byla probrána otázka nebezpečného odpadu na pozemku p. č. 313/3 v k. 

ú. Křemenitá, tento bude do konce roku 2023 odstraněn. 
- Jedna z občanek vystoupila s tím, že se nové vedení vůbec nestará o staré 

a sociálně slabé občany, když jim to ukládá zákon. Předsedající jí vysvětlil, 
že zatím o pomoc nikdo požádat nepřišel. Na to mu odpověděla, že se 
starat musí i bez toho, aby ho někdo oslovil. 

- Zastupitel Roman Pezl se zeptal, jak je to s opravou osvětlení pokud 
nefunguje a máme na něj záruku. O nefunkční lampě byla firma 
informována a v nejbližší možné době, s ohledem na nemoci a vytíženost 
zaměstnanců, bude porucha odstraněna. 

 
 
 
 
 
 
 
Závěr 
Předsedající ukončil 28. zasedání Zastupitelstva obce Tatrovice v 19:37 hod. 
 
Přílohy:  

- Prezenční listiny 
- Informace o konání zasedání Zastupitelstva obce Tatrovice s daty 

vyvěšení na úřední desce  
 

 

Zápis byl vyhotoven Michalem Tvrdíkem  20. 12. 2023 

 

Ověřovatelé: Karel Přibyl          ……………………………… 

                        Martin Kuržeja    ……………………………… 

 

Starosta: Michal Tvrdík              ……………………………... 

 


